
Beste collega’s, voorzitter, 

Onze bijdrage voor vanavond is beperkt. Zoals wij onze 

fractiebijdragen al eerder hebben gedoneerd aan de 

gemeentekas, zo doneren wij onze overgebleven 

spreektijd vanavond aan de andere fracties. Zo kan John 

Bartels eventueel zelfs een klein beetje uitlopen met zijn 

bijdrage en hoeft hij misschien deze keer niet in te 

korten. 

Zoals bekend ligt onze focus deze periode vooral op het 

bouwen van betaalbare woningen om onze jongeren en 

jonge gezinnen eindelijk een eigen betaalbaar thuis te 

gunnen en om daarmee tegelijkertijd dubbele 

vergrijzing en een financiële afgrond te vermijden en 

ook om onze voorzieningen te kunnen behouden. We 

willen ook graag voorkomen dat door het opplussen van 

regels goede ontwikkelingen van inwoners, 

verenigingen en ondernemers worden belemmerd. En 

dat we niet onnodig de rekening van onze inwoners 

telkens maar verhogen en als laatste focus dat werken 

moet lonen. We denken helaas dat ook met deze 

begroting Renkum verder in de richting van een sterk 

vergrijsd minimaparadijs gaat. We maken ons grote 

zorgen over de financiën voor de toekomst omdat er nog 

toekomstige kosten niet zijn meegenomen in deze 

begroting waarvan we wel weten dat ze gaan komen, 

maar die nu dus nog als nul euro meetellen.  

Dit gezegd hebbende hebben we zelf maar 1 motie 

opgesteld om jullie en onze tijd niet te verdoen aan 



ideeën en initiatieven die toch geen meerderheid zullen 

behalen en omdat we denken dat dat niet bijdraagt aan 

een betere samenwerking met elkaar. Wel steunen we 

natuurlijk een aantal van jullie initiatieven en we zullen 

goed luisteren naar het debat en jullie argumenten om 

onze standpunten waar nodig te wijzigen.  

We zien dus zoals gezegd ook deze keer weer 

onvoldoende zorgen en focuspunten van de VVD 

ondervangen in de stukken. Hoewel we daarom niet 

voor de begroting en de najaarsnota zullen stemmen, 

willen we wel positief eindigen. We zien namelijk dat 

de organisatie en het college hun best doen om met de 

beperkte personeelscapaciteit en financiën zoveel 

mogelijk te leveren voor onze inwoners. Zij hebben het 

echt niet gemakkelijk en het meeste lukt hen goed. Ook 

zien we dat de coalitiepartijen hun hand hebben 

uitgestoken en de intentie hebben om samen met de hele 

raad de komende tijd de moeilijke beslissingen met 

elkaar te nemen. En dat de meeste fracties minder over 

en meer met elkaar willen gaan praten. Dat waarderen 

we en we hopen dat we daarmee ook kunnen werken 

aan betere bestuurscultuur en een stabieler bestuur met 

elkaar. Alleen met ons eigen gedrag kunnen we hier de 

sfeer verbeteren. Zodat we allemaal met plezier en volle 

inzet hier ons werk kunnen doen voor onze inwoners. 

Dank voor de stappen die jullie allemaal daarin 

proberen te zetten.  

Dank u wel. 


